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Forum: Skolebestyrelsesmøde 

Tid: 8.2.2021 klokken 18.00-20.00  

Sted: Online 

 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: 

Kim Hansen, formand. Louise Hartmann, næstformand. 

Tine Vitved Jensen, Charlotte Vinther, Adnan Ali Amin, 

Esma Demir, Trine Avnbo. 

Medarbejderrepræsentanter:  

Jeanette Kvist Refskov, Lisbeth Hummelmose 

Elevrepræsentanter:  

Under ændring 

Sekretærer:  

Flemming Hartmann, Jacob Leisin, Kasper Hajslund 

 

Gæst: Pia Henriksen, Necati Kayhan 

Afbud: Louise Hartmann 

Mødeleder: Kim Hansen 

Referent: 

 

Jacob Leisin 

Punkt 
+ tid. 

Punkter med 
formålsbeskrivelse 

Referat og Beslutninger 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden og 
referat 

- 

2. Meddelelser :  
Fra formanden 

Fra skolerådsmedlem 

Fra ledelsen 

Fra medarbejdere 

Fra øvrige medlemmer 
Forældrehenvendelser 

Formand: En festdag, nu hvor børnene i indskolingen kan vende 

tilbage i skole. 

Skolerådsmedlem: Egelundskolen var vært på sidste virtuelle 

møde, der udsendes referat snarest. Som noget nyt og særligt 

har et samlet skoleråd peget på model 1 i klassetalssagen.  

Ledelsen: Velkommen til Kasper, Vi har travlt, men det går godt. 

SFO: Stillingsopslag ude, da Nina Erslev har opsagt sin stilling pr. 

28.02.21. Covid-19 og nedlukning har medført, flere 

udmeldelser, hvilket påvirker vores økonomi. Der er et håb om at 

børnetallet stiger pr. 01.05.21, når vi modtager nye børn. 

Nedlukningen og nødpasningen er blevet brugt på at rydde op og 

gøre huset klar og lækkert til at vi åbner op igen. 

Medarbejdere:  

Øvrige medlemmer: 

Forældrehenvendelser: OBS på forskelligheden i 

fjernundervisningen. 
3. Fjernundervisning i praksis 

Pia og Necati fortæller om 

fjernundervisning. Herunder 

tilrettelæggelse, organisering , 

problematikker og observationer og 

overvejelser undervejs. 

 

Orientering om hvordan undervisningen tilrettelægges og 

gennemføres. 

Der er fordele og ulemper ved fjernundervisning. 

Fordelene ligger især i det faglige og praktiske. Der er ikke nogen 

udefrakommende forstyrrelser der tager tid fra opgaven (8 uger 

foran årsplanen). Flere elever byder ind, især i små grupper og i 

opgaveløsning med læreren. 

Ulemperne drejer sig især om det sociale og relationelle. 
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Klar struktur, gør det nemmere at disponere tiden. 

4. Møde med borgmester Steen 
Christiansen 
Steen har ønsket at mødes med alle 

skolebestyrelserne. Hovedindholdet 

er en drøftelse af ”Skole for alle” og 

udarbejdelsen af den nye 

skolestrategi. 

Mødet foregår over Teams med start 

kl. 18.30 og sluttidspunkt 19.30. 

Link er tidligere sendt ud, og der vil 

også følge invitation over mail i 

Outlook. 

Bred snak, med input til løft og gavn for folkeskolen. 

Dagsorden: Folkeskolens fremtid i Albertslund. 

Borgmesteren indledte med en snak om byudvikling. 

Evaluering af tidligere skolestrategi peger ikke på mange sejre. 

Det er der mange forklaringer på. Den lægger grundlaget for det 

lange seje træk, der gerne skulle løfte folkeskolen i byen 

fremadrettet. 

Processen omkring den nye strategi er i gang. Der blev givet 

input til indhold. Målene skal være sigtbare. 

SKB påpegede en sidste gang at skolens økonomi var et resultat 

af tidligere ledelse.  

5. Ordensregler 
Udkast til ordensregler 

Udkast blev gennemgået. Der er bred enighed om at det er et 

fint fundament at starte ud fra. 

Udkastet tages videre i MED og sendes ud til personalet til 

kommentering, således at det kan blive besluttet på næste SKB 

møde 

 

6. 
 

Punkter til fremtidige møder 
SFO-rådet 
Opfølgning på arbejdet med 
Arbejdsmiljø. 

Økonomi. Regnskab 2020 og budget 2021 
Læsehandleplan. Tilføjes dagsorden til næste møde. 

7. EVT.  

 
 

Næste møde 9.3.2021 


